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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT DEL DIA 26 DE GENER DE 2022 

Identificació de la sessió: 
Núm.  PLE2022000001  
Caràcter: Sessió Ordinària 
Data: 26 de gener de 2022 
Hora d’inici: 19:30 h 
Hora de fi: 21:26 h 
Lloc: Sala de Plens 

Hi assisteixen: 

Sr. Maurici Jiménez Ruiz, alcalde, regidor delegat d’Hisenda, Comunicació, Seguretat 
Ciutadana i Protecció Civil (PSC-PMC) 

Sra. Mònica Ríos García, regidora delegada de Dinamització Comunitària, Participació
Ciutadana i Recursos Humans (PSC-PMC) 

Sr. Carles Méndez López, 2n  tinent d’alcalde, regidor delegat de Serveis i Medi Ambient 
(PSC-PMC) 

Sra. Pilar Ferrero Fresno, regidora delegada de Benestar Social, Salut Pública i Noves
Tecnologies (PSC-PMC) 

Sr. Josep Amat Calvet, 4rt tinent d’alcalde, regidor delegat de Cultura i Ensenyament 
(PSC-PMC) 

Sra. Montserrat Rovira Ramos, 1a  tinenta d’alcalde, regidora delegada d’Acció
Territorial i Urbanisme (ERC-AM) 

Sr. Joan Barceló Marull, 5è tinent d’alcalde,  regidor delegat de Promoció Econòmica, 
Activitats Econòmiques i Via Pública (ERC-AM) 

Sra. Jenny  Xufré Marcé, regidora delegada de Turisme (ERC-AM) 

Sr. Pedro Torres López, 3r tinent d’alcalde, regidor delegat d’Infància, Joventut i Esports 
(VAeC-ECG) 

Sr. Joan Giraut Cot, regidor (JxCat) 

Sr. Christian Prat Galceran, regidor (JxCat) 

Sra. Pilar Rojas Molina, regidora (JxCat) 

Sra. Mònica Mir Cruañas, regidora (JxCat) 

Sr. Adrià Tauler Bona, regidor (SOM-TE) 
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Sra. Sònia Sànchez Ruart, regidora (SOM-TE) 
 
Sr. José Luís Villa Montava, regidor (C’s) 
 
 
Secretari:  
 
Sr. Tomàs Soler Navarro, assistit de la funcionària Sra. Margarita Casanovas Mercadé 
 
Interventor: 
 
Sr. Josep Serra Oliveras 
 
 
L’alcalde, Sr. Maurici Jiménez Ruiz, presideix la sessió.  
 
 
ORDRE DEL DIA  
 
1.- Prendre coneixement de la renuncia com a regidor del Sr. Joel Masdeu Plana. 

2.- Aprovació de l'acta de la sessió anterior. 

3.- Control dels Òrgans de Govern - Informació de l'Alcaldia. 

3.1.- Moviments de plantilla. 

3.2.- Subvencions. 

3.3.- Contractes Majors. 

3.4.- Relació de decrets. 

3.5.- Resolucions judicials. 

4.- Dictamens. 

4.1.- Bases i subvencions Carnaval 2022. 

4.2.- Acció Territorial. Aprovació provisional de la Modificació Puntual del POUM núm. 9 a 

l'antiga urbanització els Gira-Sols. Delimitació del PAU 43. 

5.- Mocions. 

5.1.- Moció del Grup municipal PSC, a la que s'hi han a fegit la resta de grups municipals, 

ERC, VAeC, JUNTS, SOM i C's, per reclamar la millora de la prestació del servei de 

correus a Castell d'Aro, Platja d'Aro i S'Agaró. 

5.2.- Moció del Grup municipal Junts per aclarir la veritat sobre els atemptats de Barcelona 

i Cambrils. 

5.3.- Moció del Grup municipal Junts sobre el finançament dels Municipis Turístics. 
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6.- Assumptes urgents. 

6.1.- RRHH: Autorització compatibilitat docència. 

7.- Precs i preguntes. 

6.- Precs i preguntes. 

 
L’alcalde, abans d’iniciar la sessió, demana fer un minut de silenci per la defunció del Sr. 
Ricardo López Sarasa, ex regidor de l’ajuntament. 
 

Desenvolupament de la sessió  
 
Un cop el secretari ha comprovat l’existència del quòrum que cal perquè es pugui iniciar 
la sessió, es comencen a tractar els assumptes inclosos en l’ordre del dia. 
 
 
1.- Prendre coneixement de la renuncia com a regidor del Sr. Joel Masdeu Plana. 
 
El Sr. Joel Masdeu Plana, regidor del grup municipal de Junts per Castell-Platja d’Aro i 

S’Agaró, presenta escrit de renuncia com a regidor de l'Ajuntament mitjançant escrit de 

data 19 de gener de 2022, registrat amb el número E20022000691. 

L'article 9.4 del RD 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s'aprova el Reglament 

d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic dels Ens Locals -ROF- preveu que el 

regidor d'una entitat local perdrà la seva condició, entre d'altres causes, per renúncia, que 

s'haurà de fer efectiva per escrit davant el Ple de la Corporació. 

L'article 182 de la Llei Orgànica  5/1985, de 19 de juny, del Regim Electoral general -

LOREG-, estableix que en cas de renuncia d'un regidor, el seu lloc s'atribuirà al candidat 

o, en el seu cas al suplent de la mateixa llista a la que correspongui, atenent a l'ordre de 

col·locació. 

La Instrucció de 10 de juliol de 2003, de la Junta Electoral Central, ordena el procediment 

a seguir als efectes d'expedició de credencials de càrrecs representatius locals, en cas de 

vacant per mort, incapacitat o renúncia. 

Vista la renúncia anticipada a ser proclamat electe que formulen els següents candidats a 

la llista, el Sr. Lluis Pujol Pijuan, i el Sr. Antoni Botellé Vila, mitjançant escrit de data 24 de 

gener de 2022, registrat amb el número E2022001142. 

Vist l’informe del secretari de la corporació. 

El Ple de la Corporació, per unanimitat dels seus membres,  

ACORDA 

Primer.- Prendre coneixement de la renúncia al seu càrrec de regidor de l’Ajuntament de 

Castell-Platja d’Aro presentada pel Sr. Joel Masdeu Plana. 
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Segon.- Declarar la vacant de regidor d’aquesta Corporació produïda per l’esmentada 

renúncia. 

Tercer.- Remetre certificació del present acord a la Junta Electoral Central als efectes de 

procedir a la substitució conforme al que disposa la Llei Orgànica del règim electoral 

general. 

Quart. Indicar a la Junta Electoral Central que a criteri d’aquest Ajuntament correspon 
declarar regidor electe a la Sra. Emma Gimbernat Fusté atesa la renuncia anticipada 
formulada pels Srs. Lluís Pujol Pijuan i Antoni Botellé Vila.  
 

******************** 
 
El secretari llegeix la part dispositiva de la proposta. 
 
Intervencions: 
 
El Sr. Villa diu que hi votarà a favor. 
 
El Sr. Tauler agraeix al Sr. Masdeu els mesos que ha compartir amb ell i diu que votarà a 
favor. 
 
El Sr. Giraut diu que al seu grup li sap greu la decisió però que es tracta d’una qüestió 
personal que explica i que entenen. Elogia al Sr. Masdeu i diu que hi votaran a favor. 
 
El Sr. Torres diu que les qüestions personals són poc discutibles i que ha treballat amb 
molt de gust amb el regidor. També hi votarà a favor. 
 
La Sra. Rovira diu que també agraeix la feina feta al Sr. Masdeu del que només pot dir 
coses positives, diu. Li augura molt èxit en la seva nova etapa.  
 
El Sr. alcalde, Maurici Jiménez, diu que se suma a l’agraïment aquí manifestat per tot el 
Consistori per la feina feta que li han d’agrair. El felicita i li desitja molta sort. 
 
Votació: 
 
S’aprova per unanimitat dels 16 membres assistents, dels 17 que integren el Ple de 
l’ajuntament. 
 
 
2. Aprovació de l’acta de la sessió anterior.  
 
La Sra. Rovira demana que consti a l’acta que ella va presidir la sessió en absència de 
l’alcalde. També demana que es faci constar el minut de silenci que es va acordar en 
memòria del que fou regidor de l’ajuntament  Sr. Narcís Marisch Ferrer. 
 
Amb aquestes peticions que el secretari complimentarà s’aprova per unanimitat dels 16 
membres assistents, dels 17 que integren el Ple de l’ajuntament, l’acta de la darrera 
sessió celebrada el dia 22 de desembre de 2021. 
 
 
3. Control dels Òrgans de Govern – Informació de l’Alcaldia. 
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El Sr. Giraut demana que els contractes majors es detallin més en l’annex que s’adjunta 
a l’ordre del dia. Creu que s’haurien d’explicar millor, perquè la ciutadania tingui un bon 
coneixement que ara -creu-  que no es dona al ser uns enunciats molt breus.  Es refereix 
en concret al contracte de lloguer de vehicles per tasques de manteniment i 
condicionament de les platges, l’objecte del qual és més ampli que aquest enunciat, i 
detalla tot seguit els treballs que contempla el contracte. També es refereix al 
finançament del cobriment de la pista esportiva, diu que està pendent de negociar amb la 
Generalitat la seva participació. 
 
La Sra. Pilar Rojas diu que el decret de 31 de desembre de 2021 que aprovar una sèrie 
de factures no hi consta l’import total d’aquests, es remet a l’annex i aquest annex és 
incorporat en una data posterior al decret. Demana explicacions. 
 
Sobre aquests decret l’alcalde demana a l’interventor que informi qui explica que 
aquest decret es fa cada any per incloure les factures que arriben més tard del dia 31 de 
desembre per tal de poder pagar dintre del termini legal. Es tracta d’un ajust tècnic, diu, i 
fins que no entra la ultima factura no es tanca el decret, per això la data de l’annex és 
posterior. 
 
La Sra. Rojas li contesta que entén que el correcte és que la llista estigui tancada a la 
firma del decret. 
 
L’alcalde dona explicacions sobre les previsions de finançament del cobriment de la pista 
esportiva i diu que hi ha una negociació amb la Generalitat que s’ha d’anar gestionant i 
que no hi ha res tancat encara. Quant a la descripció més detallada del contracte que 
esmenta el Sr. Giraut, diu que el contracte està penjat al Portal de la Transparència on hi 
ha totes les dades d’aquest. Té raó en la brevetat de l’enunciat de l’annex el qual s’ha 
modificat i el llegeix. 
 
 
4.- Dictàmens. 
 
4.1.- Bases i subvencions Carnaval 2022. 
 
BASES DE PARTICIPACIÓ AL CARNAVAL 2022 DE CASTELL-PLATJA D’ARO I 

S’AGARÓ. 

Text de l’acord:      

Expedient : GENE2021009637 - X 2021009816 - TURISME 

La Unitat de Turisme, dins les seves línies de treball contempla el suport i 

acompanyament a les Colles i Associacions carnavalesques  que participen  al Carnaval 

2022 del municipi de Castell-Platja d’Aro i S’Agaró. 

L’objecte d’aquestes bases és la de concedir una subvenció als grups participants així 

com premiar a les millors carrosses i comparses que participen a la Rua de Carnaval a 

més a més de definir les condicions de participació a tots els actes que conformen el 

programa del carnaval. 

Poden ser beneficiaris d'aquestes subvencions exclusivament les colles, associacions i 

persones físiques que actuïn en representació de les esmentades colles que s’inscriguin i 
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participin als actes de Carnaval 2022 segons el programa oficial que edita l’Ajuntament de 

Castell-Platja d’Aro i S’Agaró 

Vistos els informes emesos pels titulars dels Departaments/Serveis i Àrees Polítiques 

competents en cada cas que s’incorporen a l’esperit d’aquesta resolució per tal de que 

serveixin de motivació, per l’aplicació de l’establert a l’article 88.6 de la Llei 39/2015, d’1 

d’octubre de Procediment Administratiu Comú de les Administracions Públiques.  

Per tot l’exposat, el Ple de l’Ajuntament,  

ACORDA: 

Primer. Aprovar inicialment les bases que regularan la participació al Carnaval 2022 de 

Castell-Platja d’Aro i S’Agaró d'acord amb la redacció que consta a l'expedient : 

- Bases de participació al concurs d’ambientació de carrer de les colles locals  de 
Carnaval de Castell-Platja d’Aro i S’Agaró. 
 

- Bases de participació a les desfilades de carrosses i comparses de Carnaval de 
Castell-Platja d’Aro i S’Agaró.    
 
 

Segon. Sotmetre aquest acord i tot l’expedient administratiu a informació pública  per un 

termini de vint dies hàbils, a l’efecte de la presentació de reclamacions i/o suggeriments, 

mitjançant la inserció del corresponent Edicte en el Butlletí Oficial de la Província, en el 

Diari Oficial de la Generalitat i en el Tauler d’ Anuncis d’aquesta Corporació i web 

municipal, transcorregut el qual sense haver-se presentat cap reclamació ni suggeriment, 

s’entendran aprovades definitivament sense necessitat de nou acord. 

Tercer. Aprovades definitivament les esmentades Bases, es publicarà íntegrament el seu 

text en el Butlletí Oficial de la Província; així mateix, es publicarà en el tauler d’anuncis de 

la Corporació i web municipal  i s’inserirà el corresponent edicte en el Diari Oficial de la 

Generalitat i en el Butlletí d’ Informació Municipal, anunciant la referència del Butlletí 

Oficial de la Província en el qual s’hagi publicat íntegrament el text.    

******************** 
 
El secretari llegeix la part dispositiva del dictamen. 
 
La Sra. Jenny Xufré explica que les bases s’aproven per primer cop pel Ple 
independentment del pressupost. Recorda el canvi de data de la rua, del 26 de febrer al 2 
d’abril. 
 
Intervencions: 
 
El Sr. José Luis Villa diu que votarà a favor. 
 
El Sr. Adrià Tauler també diu que votarà a favor i pregunta si les obres de l’avinguda 
afectaran la desfilada. 
 



DOCUMENT

ACTA_PLE
ÒRGAN

SECRETARIA
REFERÈNCIA

PLE2022000001

Codi Segur de Verificació: 
Origen: Administració
Identificador document original: ES_L01170486_2022_1185703
Data d'impressió: 31/03/2022 09:28:11
Pàgina 7 de 17

SIGNATURES

1.- Tomàs Soler Navarro (TCAT) (Secretari), 08/03/2022 07:34
A

JU
N

T
A

M
E

N
T

 D
E

 C
A

S
T

E
LL

-P
LA

T
JA

 D
'A

R
O

A
qu

es
t d

oc
um

en
t é

s 
un

a 
cò

pi
a 

au
tè

nt
ic

a 
de

l d
oc

um
en

t e
le

ct
rò

ni
c 

or
ig

in
al

.

 

 

7 
 

La Sra. Mònica Mir diu que hi ha certa inquietud en les colles per com queda a les bases 
la subvenció pel nombre de participants ja que al canviar la data molts no podran assistir 
perquè estaran treballant. Pregunta si s’ha tingut en compte. 
 
La Sra. Xufré diu que les obres no afecten a les bases que ara tractem ni les 
subvencions. Quant  al recorregut diu que la Sra. Rovira n’informarà al seu torn. Diu que 
l’import de les subvencions no s’ha modificat, poden venir més colles i colles d’altres 
llocs. Diu que si s’anul.la la rua les colles rebran igualment la subvenció. 
 
L’alcalde diu que el canvi de data s’ha fet de forma consensuada amb les colles i els 
municipis de Sant Feliu i Santa Cristina. Diu que les colles veuen millor sortir el mes 
d’abril que el mes de febrer. Quant al recorregut, diu que les obres s’han d’acabar abans 
del mes previst que és el juny i que encara no s’ha pres cap decisió. 
 
 
Votació: 
 
S’aprova per unanimitat dels 16 membres assistents, dels 17 que integren el Ple de 
l’ajuntament. 
 
 
4.2.- Acció Territorial. Aprovació provisional de la Modificació Puntual del POUM 
núm. 9 a l'antiga urbanització els Gira-Sols. Delimitació del PAU 43. 
 
Atès que la Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona, en sessió de 13 de novembre de 

2019, va emetre informe a l’efecte del que disposa l’article 99 del Text refós de la Llei 

d’urbanisme, aprovat pel Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, sobre l’Avanç de la 

Modificació puntual del POUM de l’antiga urbanització els Gira-sols. 

Atès que en data 4 d’agost de 2020, amb registre d’entrada E2020010678, la societat 

OTIM, SL va presentar proposta de Modificació Puntual núm. 7 del POUM de Castell-

Platja d’Aro a l’antiga urbanització els Gira-sols. Delimitació del PAU 43, amb les 

observacions de l’informe de la Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona de 13 de 

novembre de 2019. 

Atès que en data 23 de setembre de 2021 l’Oficina Territorial d’Acció i Avaluació 

Ambiental va emetre informe en el que manifesta que la proposta no té efectes 

apreciables sobre el medi ambient. 

Vistos els informes tècnic i jurídic de data 13 d’octubre de 2021. 

Atès que l’objecte de la modificació puntual és (i) esmenar l’errada del POUM en 

classificar com a sòl no urbanitzable part dels terrenys qualificats com a zona 15a i zona 

5a pel PGOU de 1990, que haurien d’estar classificats com a zona d’hotels amb jardí, 

clau 11a i com a zona residencial turístic, clau 5a, (ii) ajustar les qualificacions del sòl 

urbà a la realitat física en el límit oest de l’àmbit i (iii) millorar la funcionalitat dels sistemes 

urbanístics i les zones. 

Atès que per acord del Ple de 20 d’octubre de 2021 es va assumir expressament la 

iniciativa pública per formular una modificació puntual del POUM de Castell-Platja d’Aro 
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presentada per la societat OTIM, SL, i es va aprovar inicialment la “Modificació Puntual 

del POUM núm. 9 a l’antiga urbanització els Gira-Sols. Delimitació del PAU 43”. 

Atès que la figura de planejament urbanístic ha estat sotmesa a informació pública pel 

termini d’un mes mitjançant la publicació dels edictes corresponents en el DOGC núm. 

8.553 de 29 de novembre de 2021, en el BOP de Girona núm. 229, de 30 de novembre 

de 2021, en el diari El Punt Avui de 25 de novembre de 2021, al tauler d’edictes electrònic 

de la corporació el dia 30 de novembre de 2021 i a la WEB municipal. 

Atès que transcorregut el termini d’informació pública, no s’ha presentat cap al·legació. 

Atès l’abast de la modificació puntual, es considera que cap organisme sectorial es veu 

afectat per raó de les seves competències sectorials, de manera que no s’ha sol·licitat 

cap informe sectorial. 

Vist el que disposa l’article 96 del Text refós de la Llei d’urbanisme, aprovat per Decret 

legislatiu 1/2010, de 3 d’agost. 

Vist el que disposa l’article 98 del Text refós de la Llei d’urbanisme, aprovat per Decret 

legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, respecte de la tramitació de les figures de planejament 

urbanístic que comporten modificacions dels sistemes urbanístics d’espais lliures, zones 

verdes o d’equipaments, conforme al qual l’aprovació definitiva d’aquestes modificacions 

de figures de planejament correspon a la Comissió de Territori de Catalunya, amb 

l’informe previ favorable de la Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona. 

Vist l’informe jurídic de secretaria de data 12 de gener de 2022. 

Atès que de conformitat amb l’article 22.2 c) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, de Bases de 

Règim Local i amb l’article 52.2 c) del Text refós de la Llei municipal i de règim local de 

Catalunya, aprovat per Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, la competència per a 

l’aprovació provisional de la modificació del POUM de Castell-Platja d’Aro correspon al 

Ple de l’Ajuntament, el qual requereix el vot favorable de la majoria absoluta del nombre 

de membres legals de la Corporació. 

El  Ple de l’ajuntament, 

A C O R DA 

PRIMER. Aprovar provisionalment la Modificació Puntual del POUM núm.9 a l’antiga 
urbanització els Gira-Sols. Delimitació del PAU 43”. 

SEGON. Trametre l’expedient a la Comissió de Territori de Catalunya per a la seva 
aprovació definitiva amb l’informe previ favorable de la Comissió Territorial d’Urbanisme 
de Girona. 

TERCER. Donar publicitat a l’acord d’aprovació provisional per mitjans telemàtics.    

******************** 
 
El secretari llegeix la part dispositiva del dictamen. 
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La Sra. Montserrat Rovira explica la tramitació des de l’aprovació inicial pel Ple de 
l’ajuntament en la sessió del mes d’octubre passat. Recorda que l’objecte de la 
modificació és esmenar una errada del POUM i configurar a l’hora les claus urbanístiques 
del polígon sense que hi hagi augment d’aprofitament i si de zones verdes. Diu que no hi 
ha hagut al·legacions durant el període d’informació pública. 
 
Votació: 
 
S’aprova per unanimitat dels 16 membres assistents, dels 17 que integren el Ple de 
l’ajuntament. 
 
 
5.- Mocions. 
 
5.1.- Moció del Grup municipal PSC, a la que s'hi han a fegit la resta de grups 
municipals, ERC, VAeC, JUNTS, SOM i C's, per reclamar la millora de la prestació 
del servei de correus a Castell d'Aro, Platja d'Aro i S'Agaró. 
 
Moció del Grup Municipal del PSC a la que s’hi ha adherit la resta de grups 

municipals, ERC, VAeC, JUNTS, SOM i C’s, per reclamar la millora de la prestació 

del servei de correus a Castell d’Aro, Platja d’Aro i S’Agaró. 

Actualment el servei de correus a Castell d’Aro, Platja d’Aro i S’Agaró presenta problemes 

en la diligència del repartiment de correu certificat, entre d’altres, una sèrie de fets que 

han estat denunciats per nombrosos veïns, usuaris i empreses que al llarg de les darreres 

setmanes han reiterat i posat de manifest les carències i deficiències que presenten 

aquestes oficines en la prestació de serveis. 

El servei que presta la Sociedad Estatal de Correos y Telégrafos és imprescindible per al 

desenvolupament de les relacions socials i comercials al nostre municipi. És per això que 

pensem és imprescindible que la Sociedad Estatal de Correos y Telégrafos adopti 

mesures necessàries per mantenir i incrementar la qualitat dels seus serveis a Castell 

d’Aro, Platja d’Aro i S’Agaró, i faci les inversions i contractacions necessàries per 

mantenir i millorar el servei que es presta. 

Per tot l’exposat, el Ple de l’ajuntament, 

ACORDA 

Primer. L’Ajuntament de Castell d’Aro, Platja d’Aro i S’Agaró insta a la Sociedad Estatal 

de Correos y Telégrafos i al Ministerio de Transportes, Movilidad y Agenda Urbana, del 

qual en depèn, a iniciar en la major brevetat les contractacions necessàries per garantir la 

qualitat dels serveis de correus a Castell d’Aro, Platja d’Aro i S’Agaró. 

Segon. Manifestar la necessitat d’acabar amb les deficiències del servei que la Sociedad 
Estatal de Correos y Telégrafos presta als ciutadans, empreses i visitants de Castell 
d’Aro, Platja d’Aro i S’Agaró.   
 
Tercer. Traslladar l’adopció d’aquests acords al Ministerio de Transportes, Movilidad y 
Agenda Urbana, a la Sociedad Estatal de Correos y Telégrafos, a la Subdelegació del 
Govern de l’Estat a Girona, i a la Jefatura Provincial de Correos.    
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******************** 

 
El secretari llegeix la part dispositiva del dictamen. 
 
L’alcalde diu que en el text adjunt a la convocatòria hi falta un punt tercer,  que no ha 
quedat transcrit, però que si que és a la moció que va tractar la Junta de Portaveus, raó 
per la qual considera incorporat aquest punt tercer omès per error. Seguidament recorda 
una moció feta l’any 2016 i defensa la actual explicant les gestions fetes per l’ajuntament, 
les queixes i les subsanacions fetes per Correus. Creu que el servei és com el d’altres 
municipis però que és millorable i que el problema es concreta en la cobertura de les 
places vacants. 
 
Intervencions: 
 
El Sr. José Luis Villa diu que hi votarà a favor. 
 
El Sr. Adrià Tauler també diu que hi votarà a favor. 
 
El Sr. Joan Giraut també, però diu que hi afegiria un resum de les queixes dels veïns 
perquè l’escrit pugui tenir més força. 
 
L’alcalde li diu que la part expositiva de la moció ja en parla de les queixes dels veïns, 
les quals, bàsicament fan referència al correu certificat, les deficiències del qual poden 
ocasionar perjudicis a les empreses i particulars. 
 
El Sr. Pedro Torres també diu que hi votarà a favor i que la moció no va contra els 
treballadors de Correus sinó que es tracta de que es cobreixin les vacants existents. 
 
La Sra. Montserrat Rovira subscriu totalment l’argumentari de  la moció, diu. 
 
Votació: 
 
S’aprova per unanimitat dels 16 membres assistents, dels 17 que integren el Ple de 
l’ajuntament. 
 
 
5.2.- Moció del Grup municipal Junts per aclarir la veritat sobre els atemptats de 
Barcelona i Cambrils. 
 
MOCIÓ PER ACLARIR LA VERITAT SOBRE ELS ATEMPTATS DE BARCELONA I 

CAMBRILS DEL 17 D’AGOST 

Davant la gravetat de les acusacions fetes en seu judicial per l’excomissari José Manuel 

Villarejo i ateses les evidents relacions existents entre l’Imam de Ripoll i els Serveis 

Secrets Espanyols, que fins avui no han estat objecte d’investigació judicial ni 

parlamentària. 

Per tot l’exposat el Ple de l’ajuntament : 

ACORDA: 
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PRIMER: Sol·licitar al Congrés dels Diputats la creació d’una Comissió d’investigació que 

tingui com a finalitat investigar les relacions entre l’Imam de Ripoll Abdelbaki Es Satty i els 

serveis secrets espanyols i les possibles responsabilitats d’aquests i altres estaments 

estatals en la comissió dels atemptats. 

SEGON: Sol·licitar a la Fiscalia General de l’Estat que investigui les declaracions 

efectuades per l’excomissari José Manuel Villarejo i impulsi la corresponent investigació 

judicial dels fets que van desencadenar els atemptats ocorreguts a Catalunya l’agost de 

2017. 

TERCER: Sol·licitar al Gobierno de España que procedeixi a desclassificar com a matèria 

reservada a l’empara de la Llei sobre Secrets Oficials els documents incautats a 

l’excomissari Villarejo que tinguin relació amb els atemptats ocorreguts a Catalunya 

l’agost de 2017. 

QUART: Instar al Govern de la Generalitat a emprendre les accions necessàries per a 

aclarir la veritat sobre l’eventual responsabilitat del CNI i altres estaments estatals en 

l’atemptat del 17 d’agost, arribant a quantes instàncies siguin a l’efecte necessàries. 

CINQUÈ: Reconèixer la tasca que van tenir aquell dia Mossos d’Esquadra, Guàrdia 

Urbana i altres agents del sistema d’emergències , per la seva ràpida intervenció. 

SISÈ: Tenir sempre present la memòria de les víctimes del 17 d’agost i vetllar perquè el 

Govern rescabali els familiars i es preservi la seva memòria i dignitat.  

SETÈ: Traslladar els presents acords al Ministeri d’Interior del Govern de l’Estat, a la 

Conselleria de Presidència de la Generalitat de Catalunya, els grups polítics del Congrés, 

Senat i Parlament de Catalunya, a la FEMP i a les entitats municipalistes de Catalunya   

******************** 
 
El secretari llegeix la part dispositiva del dictamen. 
 
La Sra. Pilar Rojas defensa la moció que neix per les declaracions de l’ex comissari 
Villarejo sobre el coneixement per part del CNI dels atemptats d’agost de 2017 a 
Barcelona i la relació amb l’Imam de Ripoll, autor intel·lectual d’aquets. 
 
Intervencions: 
 
El Sr. José Luis Villa diu que hi votarà a favor. 
 
El Sr. Adrià Tauler diu que, com en totes aquestes mocions sobre assumptes que no són 
de la competència municipal, el seu grup s’abstindrà. 
 
El Sr. Pedro Torres diu que s’abstindrà perquè hi ha punts en la moció que potser es 
poden defensar però no es poden tenir en compte les declaracions de l’ex comissari. 
 
La Sra. Montserrat Rovira diu que ERC en el Congrés de Diputats ha demanat diverses 
vegades la creació de dita comissió d’investigació però sens èxit. Diu que sels ajuntament 
amb aquesta moció poden ajudar a que es faci. 
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L’alcalde considera que fer política amb el terrorisme pot ser un error, sobre tot a partir 
de les declaracions de l’ex comissari que ha comés diversos delictes. Diu que s’hi ha 
proves del que ha manifestat que les presenti i se reobrirà el cas. El vot del seu grup serà 
en contra però amb el reconeixement als mossos, guardia urbana i forces de seguretat de 
l’estat i amb respecte a les víctimes. 
 
Votació: 
 
A favor:  7  (JUNTS i ERC) 
En contra:  6 ( PSC i C’s) 
Abstenció:  3 (SOM i VAeC) 
 
 
5.3.- Moció del Grup municipal Junts sobre el finançament dels Municipis Turístics. 
 
MOCIÓ SOBRE EL FINANÇAMENT DELS MUNICIPIS TURÍSTICS 

Com a complement de la Moció per la reforma del finançament dels Ajuntaments,  

aprovat al Plenari del 22 de desembre del 2021, el grup municipal de Junts x Castell-

Platja d'Aro i S'Agaró manifestem que: 

En aquest marc de difícil situació econòmica que afrontem tots els consistoris, cal tractar 

de forma particular el finançament dels municipis turístics ja que els seus problemes 

econòmics són encara més complexos. La situació actual fa que els paràmetres de 

finançament dels municipis turístics siguin incompatibles amb les exigències de 

competitivitat que exigeix aquest sector. Si bé es reconeixen les especificitats d’aquests 

tipus de poblacions, a la pràctica, el model disposa  que el finançament que es rep de 

l'estat  depèn de la població de dret, sense tenir en compte que la població flotant i 

l’estacional turística incrementen l'activitat econòmica amb la recaptació de l'IVA i d'altres 

impostos de l'estat. Cal tenir en compte que el turisme genera el 12´44 % del PIB de 

l'Estat.  

Aquest increment de població temporal, provoca un augment de la despesa pública 

municipal, especialment en la dotació i reforç de serveis tan bàsics com la seguretat 

ciutadana; la neteja urbana i de les platges; enllumenat públic; en la conservació de 

carrers, mobiliari urbà i espais verds enjardinats, entre d’altres. Per altre part impossibilita 

fer les inversions necessàries per continuar essent competitius  i capdavanters en el 

mercat turístic nacional i internacional. 

Per tot lo exposat, el Grup Municipal Junts x Castell-Platja d’Aro i S´Agaró conscients de 

la insuficiència financera que pateixen els ajuntaments turístics i concretament el de 

Castell- Platja d'Aro i S'Agaró i una vegada exposada la situació deficitària en relació al 

finançament dels municipis turístics, proposem  adoptar  els següents   

ACORDS: 

PRIMER: - Reformar les participacions en impostos de l’estat regulades per la Llei 

d’Hisendes Locals per tal que els ingressos que rebin els ajuntaments turístics reflecteixin 

en part la recaptació impositiva derivada de l'activitat econòmica i turística que repercuteix 

directament en el PIB i no estrictament la població censada. 
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SEGON: Donar suport a les iniciatives que en aquest mateix sentit s’aprovin des dels 

diferents municipis turístics i impulsar, juntament amb els ens locals afectats, les mesures 

que es considerin necessàries al respecte. 

TERCER: Traslladar els presents acords al Ministeri d’Hisenda i Funció Pública del 

Govern de l’Estat, a la Conselleria de Presidència de la Generalitat de Catalunya, els 

grups polítics del Congrés, Senat i Parlament de Catalunya, a la FEMP i a les entitats 

municipalistes de Catalunya.    

 
El secretari llegeix la part dispositiva del dictamen. 
 
El Sr. Joan Giraut llegeix la part expositiva de la moció. 
 
Intervencions: 
 
El Sr. José Luis Villa es pronuncia a favor de la moció i de tot el que sigui bó pel 
municipi. 
 
El Sr. Adrià Tauler diu que també hi votaran a favor i proposa que si s’aconsegueixen els 
increments de recaptació que es destinin a accions turístiques. 
 
El Sr. Pedro Torres diu que s’hi adhereix. 
 
La Sra. Montserrat Rovira diu que votaran a favor i recorda que aquesta moció neix de 
la sessió anterior en el debat de la moció de En Comú. 
 
L’alcalde  diu que el seu grup també hi votarà a favor i posa en valor la tasca feta per la 
FMC;  per l’ACM i també per la FEMP en aquest assumpte. Diu que el govern escolta 
però volen que escolti més encara. Diu que aquest any s’han incrementat l’aportació de 
l’Estat als municipis però treballen perquè és consolidi. 
 
Votació: 
 
S’aprova per unanimitat dels 16 membres assistents, dels 17 que integren el Ple de 
l’ajuntament. 
 
 
6.- Assumptes urgents. 
 
Autorització de comptabilitat del Sr. Iban Tello. 
 
La Sra. Mònica Ríos explica la sol·licitud del funcionari, agent de la policia local, perquè 
se’l autoritzi a fer de docent en l’Institut de Seguretat de Catalunya. 
 
Votació: 
 
S’aprova per unanimitat dels 16 membres assistents, dels 17 que integren el Ple de 
l’ajuntament, la urgència de tracta l’assumpte esmentat. 
 
 
6.1.- RRHH: Autorització compatibilitat docència. 
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Expedient: GENE2022000463 (X2022000475) 

ASSUMPTE: SOL·LICITUD COMPATIBILITAT IBAN TELLO FABREGAS 

El treballador senyor Iban Tello Fàbregas,  ha sol·licitat, mitjançant instància de data 14 

de desembre de 2021 amb registre d’entrada número E2021023691, l’autorització de la 

compatibilitat per exercir de docent a l’Institut de Seguretat Pública de Catalunya.   

El Sr. Tello està adscrit a la Unitat de Seguretat Ciutadana i desenvolupa un lloc de treball 

d’agent de la Policia Local en aquesta Corporació.  

S’aplica, en aquest cas, la Llei 53/1984, de 26 de desembre, d’Incompatibilitats del 

Personal al Servei de les Administracions Públiques: 

Article tercer.1 

“El personal comprès en l'àmbit d'aplicació d'aquesta Llei només podrà exercir un segon 

lloc de treball o activitat en el sector públic en els supòsits previstos en la mateixa per a 

les funcions docent i sanitària, en els casos a què es refereixen els article 5. º i 6è i en 

què, per raó d'interès públic, es determini pel Consell de Ministres, mitjançant Reial 

decret, o òrgan de govern de la comunitat autònoma, en l'àmbit de les seves respectives 

competències; en aquest últim supòsit l'activitat només podrà prestar-se en règim laboral, 

a temps parcial i amb durada determinada, en les condicions establertes per la legislació 

laboral” 

D’acord amb l’Acord GOV/32/2017, de 21 de març, i l’Acord GO V/113/2020, de 30 de 

setembre, que prorroga la seva validesa fins al 30 de setembre del 2023, pel qual es 

declara l'interès públic de la realització, per part dels empleats públics al servei de la 

Generalitat de Catalunya, de funcions docents en el marc de l'activitat de formació 

atribuïda a l'Institut de Seguretat Pública de Catalunya. 

Per tot el Ple de l’ajuntament, 

ACORDA 

PRIMER.- AUTORITZAR  al Sr. Iban Tello Fàbregas la compatibilitat amb l’activitat de 

docent, mentre ocupi el mateix lloc de treball a l’Ajuntament de Castell-Platja d’Aro, 

exerceixi com a tal impartint el curs de formació bàsica per a policies 2022. 

SEGON.- En cap cas l'autorització suposarà modificació de jornada de treball i horari 

dels llocs de treball que resulten afectats, condicionant-se l'autorització de compatibilitat 

al seu estricte compliment.  

TERCER.- Els serveis prestats en el segon lloc, càrrec o activitat no es computaran a 

l'efecte de triennis ni de drets passius. Les pagues extraordinàries, així com les 

prestacions de caràcter familiar, només es percebran pel lloc principal. 

QUART.- L'acompliment del segon lloc de treball no podrà menyscabar, en cap cas, 

el deure residència, l'assistència al lloc de treball, ni suposar endarreriment, negligència o 

descuit en l'acompliment dels mateixos. Les corresponents mancances seran qualificades 

i sancionades conforme a la legislació aplicable, quedant automàticament revocada 
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l'autorització o reconeixement de compatibilitat si en la resolució corresponent es qualifica 

de falta greu o molt greu. 

CINQUÈ.- L’acord de Ple s’haurà de comunicar a la persona interessada, a les 

àrees/unitats d’adscripció, a l’Àmbit de Recursos Humans i a les representacions unitàries 

del Personal.  

******************** 
 
Votació: 
 
S’aprova per unanimitat dels 16 membres assistents, dels 17 que integren el Ple de 
l’ajuntament. 
 
 
7.- Precs i preguntes. 
 
El Sr. Adrià Tauler demana que tant bon punt s’hagi decidit sobre la rua de Carnaval que 
es faci saber seguidament a les colles. 
 
La Sra. Sònia Sánchez formula els següents precs i preguntes: 
- Sobre l’espai de co-working, demana quants usuaris i quin imports s’ha ingressat durant 
l’any. 
- Diu que el cementiri queda obert tota la nit. Pregunta l’horari d’obertura i qui obre i tanca 
la porta. 
 
La Sra. Mònica Mir formula els següents precs i preguntes: 
-  Sobre la petició d’una veïna de Castell d’Aro que es podin els arbres d’uns carrer 
perquè no deixen passar el sol. 
- Demana que es posi un senyal de prohibit el pas a l’Av. de la llum. 
- Demana que es colli be una reixa que hi ha al c/ del Sol que vibra al passar-hi per sobre. 
- Sobre la queixa ja manifestada al darrer Ple, d’aldarulls i “botellams” a la rotonda del c/ 
Ginesta i també a l’aparcament de darrera l’Aquadiver i de la fullaca acumulada, que 
suposa un risc d’incendi. 
 
La Sra. Pilar Rojas formula els següents precs i preguntes: 
- Recorda que en el Ple d’octubre o novembre, es va parlar de l’ordenança de jardineres. 
Diu que a la zona de Cavall Bernat hi ha alguns establiments tancats però que encara hi 
ha la terrassa deixada i amb herbes a les jardineres que dona molt mala imatge del 
municipi. Demana que s’hi actuï. 
- Recorda que davant el supermercat Caprabo hi ha un forat a l’asfalt de la zona que cal 
reparar per evitar danys en els vehicles que hi circulen. 
- Sobre la queixa d’un veí de l’Av. de Madrid pel mal funcionament de l’enllumenat públic i 
el mal aspecte del carrer. Demana una actuació de l’ajuntament. 
 
El Sr. Christian Prat formula els següents precs i preguntes: 
- Proposa que durant les dates inicials de Carnaval, tot i que es traslladi la rua a un altra 
dia, es facin actes per atraure visitants i també per esbarjo dels veïns, com ara obrir els 
llums de Nadal i altres actes. 
- Sobre la proposta d’una veïna de reconèixer a les persones que pateixen 
d’endometriosi, il·luminant en color vermell la façana de l’ajuntament com s’ha fet en 
altres ocasiones i per altres motius. 
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El Sr. Joan Giraut planteja propostes tractades a la Junta de Portaveus, sense ànim de 
fer debat, diu. Parla de la part inacabada del Passeig Marítim i proposa algunes solucions 
que va desgranant. 
 
L’alcalde li diu que si us plau faci propostes concretes i si vol estendre’s que ho faci a les 
comissions informatives que és l’espai més adequat. 
 
El Sr. Giraut es disculpa però hi afegeix també la connexió de la via verda també al 
passeig. 
 
El Sr. Joan Barceló contesta el següent sobre les qüestions plantejades relacionades 
amb la seva regidoria: 
- Quant a l’espai co-working, diu que durant dos anys hi ha hagut dues persones 
treballant des de l’espai. Explica que en el pressupost per a 2022 hi ha una partida de 
8000.-€ per potenciar la dinamització de l’espai. Diu que durant l’any i ha hagut lloguer 
però ara no sap dir-li quin import s’ha recaptat. 
- Sobre les jardineres de l’Av. Cavall Bernat, diu que s’han fet les notificacions i creu que 
estan en procés de retirada. 
 
La Sra. Pilar Rojas demana que s’actuï abans de Setmana Santa, per evitar la mala 
imatge que es dona. 
 
La Sra. Jenny Xufré explica gestions i propostes sobre el Carnaval. Diu que demà dijous 
a les 20,30 tindrà  lloc una reunió amb els ajuntaments de Sant Feliu i Santa Cristina i 
amb les colles, i faran un comunicat. Diu que les colles van demanar el trasllat de les 
activitats programades a unes altres dates, en bloc. Les escoles mantenen les seves 
activitats sobre el Carnaval, perquè ja estaven programades i és difícil canviar-les. Demà 
es valoraran altres activitats. 
 
El Sr. Carles Méndez contesta el següent sobre les qüestions plantejades relacionades 
amb la seva regidoria: 
- Sobre les queixes presentades pel registre de l’ajuntament, que totes se tramiten, 
s’estudien i es resolen. 
- Quant a les males herbes que creixen a les jardineres de les terrasses d’establiments 
que ocupen via pública, diu que ho ha vist i que ha fet anar als agents cívics a informar 
als establiments que han de fer un manteniment digne. 
 
La Sra. Pilar Ferrero diu que el cementiri es gestiona amb la funerària i que arrel del 
covid es va posar un cartell amb l’aforament i mesures. Diu que ara no sap dir-li qui tanca 
i obre el cementiri perquè fins ara ho feia la policia i potser arrel de la pandèmia en que es 
van canviar les dinàmiques ha canviat. Diu que ho mirarà.  
 
La Sra. Montserat Rovira contesta el següent sobre les qüestions plantejades 
relacionades amb la seva regidoria: 
-  Sobre el forat en l’asfalt davant el Caprabo, diu que ara no sap dir-li més però que 
demà a la comissió d’obres s’hi interessarà. 
- Al Sr. Giraut diu que avui no s’ha estès la hora i mitja que es va estendre a la Junta de 
Portaveus però que demà, que ja ho proposarà a la comissió d’obres. Diu que ella fa el 
que diuen els tècnics, creu que s’han de trobar les solucions tècniques que siguin útils. 
Pensa que, estant els edificis quasi a sobre la sorra sempre hi haurà problemes amb els 
temporals al Passeig Marítim. 
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- Quant a la part inacabada del Passeig Marítim, explica les obres fetes directament pel 
Ministeri i per l’ajuntament. Diu que l’ajuntament hi està a sobre, tan al passeig en general 
com en aquest tram inacabat. Explica la redacció del projecte. 
- Sobre l’enllaç amb la via verda diu que Costes farà les obres i que tècnicament no 
veuen que aquest enllaç s’hagi de fer pel passeig, atès les terrasses dels establiments i 
que el passeig és bastant estret. Diu que tenen clar que s’ha d’enllaçar amb Calonge però 
no tenen clar que sigui pel passeig; en canvi si que ho veuen més clar pel Palau 
d’esports, fent-hi un espai per BTT. Acaba dient que a la tardor esperen començar les 
obres del passeig. 
 
L’alcalde dona resposta a alguns assumptes que ha plantejat la Sra. Mònica Mir: 
- Quant a la senyalització de l’Av. del Carrilet, diu que ho traslladarà a mobilitat. 
- Sobre la falta d’enllumenat públic diu que ho traslladarà perquè se solucioni. 
- Sobre els” botellams” mirarà que es pugui actuar policialment. 
- Sobre d’il·luminació de la façana de l’ajuntament  per l’endometriosi diu que es pot fer ja 
que hi ha leds preparats per fer-ho, com es fa en altres ocasiones. Diu que la Sra. Ríos 
se’n cuidarà. 
- Quant al tram de passeig per acabar, diu que el passeig és molt llar, fa uns 2,5 Km. i 
que el pressupost per fer les obres és important. Diu que per fer 500 m. costarà uns 3 o 
3,5 milions d’euros, per això, diu que s’ha de ser molt curós amb el projecte, i que s’ha de 
tenir en compte que la associació de veïns del passeig hi vol intervenir. Diu que el nostre 
passeig és una de les principals cartes de presentació. Explica tot el que s’ha fet i la 
previsió de acabar-ho en 4, 5 o 6 fases, fent-ho compatible amb el dia a dia.  
 
Vist i plau       El secretari  
L’alcalde 
 

 




